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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Darko Martinović (KLGB nositelj: Silvano Vlačić) je na 
31. redovnoj sjednici Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 18. veljače 2025. godine 
postavio vijećničko pitanje: 
 
„Sad je trenutno natječaj oko prostorija najma odnosno produženja itd. u Rudarska 1, to je 
bivša zgrada rudnika. Zanima me. Imamo određenih pozitivnih stvari. Radimo, pokušavamo 
putem prijave raditi putem kompjutera dakle lakše je, nema toliko, ali jedan dio dokumentacije 
treba svakako prikupiti. Ja sam za to ali molio bi da to pojednostavimo. Toliko toga se traži. Ili 
bi trebalo izvršiti procjenu koja udruga je dala, zašto je dala, namjena, svrha udruge i svega 
ostaloga. Dakle, da ne budemo svi u istom košu. Da se ne traži tamo, sukladno odredbi koja 
je na snazi i iz koje crpi odluku Grad Labin. Tamo se traži pedeset, šezdeset, slobodno ću 
iznijeti, stvari. Od najnižih, da ne kažem, delikvencije maloljetničke pa ne znam do čega. Dakle, 
ja Vas pitam, na koji način ćete Vi dobiti. Stranka ne može dobiti te potvrde. Može dobiti da 
nije kažnjavana, da nije u postupku, da se ne vodi postupak, prekršajni i kazneni ali ne može 
dobiti ono drugo unatrag. Stoga, dajmo malo pogledajmo kada izlaze natječaji. Radi se na 
tome ali ajmo malo to pojednostaviti da se ne nalazimo svi u tim opterećenjima. Primjer, ja ne 
mogu utjecati na odluke nekih drugih lokalnih zajednica gdje traže doslovce da se vidi koju 
spremu ima osoba, gdje je do sada radila, da li je završila fakultet ili nije završila fakultet, za 
jednu običnu udrugu koja radi, koja stvara itd. Mislim, to su nonsensi. Ili je to nečiji ego pa se 
kroz to manifestira i traži nešto od toga. Ali dajmo, oprostimo te stvari. To je moj prijedlog. 
Druga stvar. Molio bi isto tako da Odluka naša koja je o dodijeli, da se malo razmisli na koji 
način ćemo vršiti procjene naknade plaćanja. Da jedna udruga od dvadeset kvadrata, kad se 
uzme sve skupa, i struja i komunalna i ostali doprinosi i naknada, iznosi negdje oko 900 eura. 
Mislim, za jednu udrugu je to puno. Ja govorim konkretno za pčelarsku udrugu. Dakle, molim 
da se preispita, da vidimo, i da prilikom odnošenja nove odluke, da malo o tome konkretnije. 
Neće to Vijeće ali oni koji budu, da o tome razmišljaju.“ 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao gradonačelnik Valter Glavičić: 
„Tko o kome, Darko o pomoći gradske uprave. Darko možemo reći ovako? Da je neka 
spontana anketa, ja mislim od svih vijećnika, Vi ste najviše u gradskoj upravi i najviše ste u 
kontaktu sa svim našim pročelnicima. Tako da ja ću u Vaše ime njima zahvaliti koliko dobro 
surađuju s Vama. I to treba reći na glas. Znam da je uvedena nova aplikacija, ako mogu 
pojasniti pitanje. Mislim da bi stigao poloviti. Više toga ste pitali pa ću probati malo raširiti 
odgovor jer je pitanje bilo malo šire. Uveli smo aplikaciju za medije i za ljude koji nas slušaju i 
gledaju, gdje se prijava vrši elektronskim putem. Sve stvari koje u svakodnevnom životu 
koristite, u principu, na kraju kada idu elektronskim putem se puno ubrza procedura, puno se 



ubrza put, međutim, svaki put kada se uvađa ta aplikacija, konkretno, mi smo ove godine uveli, 
a još neki gradovi su prije nas to uveli, bit ću vrlo otvoren nismo bili baš među prvima ali krenuli 
smo u to, odmah izazove jedan otpor jer se jedan dio ljudi ne snalazi. I zato su tu naše službe 
da pomognu. Znači, slobodno kontaktirajte. Sve udruge, koristim sada radio i mikrofon, neka 
slobodno kontaktiraju naše službe i oni će vam pomoći sve što mogu da se ta aplikacija lakše 
koristi i da od tog manualnog, papirnatog puta prijeđeno konačno u digitalno doba. To je 
vezano za neke natječaje gdje udruge dobivaju sredstva. Što se tiče poslovnih prostora, 
činjenica je da jednostavno danas s cijenama koje su na tržištu, koje su podivljale, ovo što 
Grad daje u najam je praktički za ništa. A na kraju dođe toliko. A daleko smo najjeftiniji od svih. 
Znam neke poslovne prostore koji nisu gradski i koji su prazni i nitko ne želi ući u njih. Čim mi 
raspišemo natječaj za nešto, automatski naš odjel ima veliki pritisak jer su još uvijek ispod 
cijene. Tako da, znam što ste rekli ali moramo reći otvoreno. Mi financiramo udruge. Znate 
koliko pomažemo konkretno upravo pčelarsku udrugu. Tako da, čaša je i na pola puna i na 
pola prazna. Da budemo vrlo, vrlo otvoreni. Jako puno financiramo udruge. Jako puno im 
pomažemo kroz puno, puno stvari, kroz puno prijava tako da stvarno mislim da Grad je po tom 
pitanju vrlo fleksibilan ali je u situaciji u kojoj jednostavno moramo imati određene prihode da 
bi uopće mogli stajati na nogama. To Vam želim poručiti. Jer ako ne, ako se to uruši, nećemo 
moći pomoći ni pčelarskoj udruzi ni za druge projekte i sami ćemo sebi pucati u nogu. To je 
bitno što želim reći. Ne može sve biti za ništa.“ 
 
Darko Martinović (KLGB nositelj: Silvano Vlačić) dodatno navodi: 
„Sve je to u redu, sve to štima ali ima jedna stvar. Ja bi molio da se napravi, da se izvidi 
mogućnost. U tim prostorima ne koristimo isto svi na isti način. Nemamo svi istu količinu 
komunalnog otpada. Nemamo svi istu količinu utroška struje. Da sam bio jasan. Nisam htio 
toliko elaborirati oko svega toga. Htio sam samo reći, kada se bude radila nova Odluka, morat 
će se napraviti, doći će do promijene, i sami ste rekli, i troškova i svega skupa, ajmo napraviti 
da to bude malo drugačije da imamo uvida upravo u sve te detalje i elemente. Zbog toga je to 
bilo.“ 
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